
Styrelsemöte 2021-11-10 

Närvarande: Annica, Pär, Niklas, Catrine och Maria 

Tidigarelagt styrelsemöte för att ta upp två frågor, vattenförbrukning och 

laddning av elbilar. Nästa möte hålls som planerat 12 januari kl. 18.00 

 

1. På årsmötet fick vi ett uppdrag att titta igenom vad vi kan göra angående 

vattenförbrukningen. Pär har tagit fram underlag från år 2016 till 2021-

09-30, se bilaga. Förbrukningen är stabil år från år men mindre 

variationer. Priset har gått upp , vilket vi inte kan påverka. Fn ser vi inget 

behov av att installera mätare för resp hus. En önskan till samtliga hus är 

att man ser över sin vattenförbrukning och inte använder mer än 

nödvändigt. 

2. Tomas, Mikael och David har slutat i gruppen som skulle ta fram förslag 

hur vi ska kunna ladda våra elbilar. 

För att inte arbetet ska avstanna bjöd styrelsen in Per Mårtensson till 

mötet. Styrelsen har inte själv kompetensen och behöver därför hjälp. Vi 

beslutade att Per M och Annica ska undersöka om det finns en 

oberoende person/expert, som kan hjälpa oss att komma fram till vad vi 

behöver inför en installation. Inför en installation behöver vi veta vad 

som passar i just vår samfällighet .  Det kan bli en kostnad men idagsläget 

ser vi ingen annan möjlighet. Per M kommer att vara kontaktperson i 

samfälligheten. 

 

 

Vid protokollet 

Maria 
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